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ZAPISNIK 

 

Zapisnik s kolektivnih pregovora – Županijske ceste Zagrebačke županije 

  

Pregovori su započeli u 10 sati. 

  

Prisutni: Anđelko Kasunić, Miroslav Klarić, Tomislav Bačanek, Mato Bilobrk, Vjekoslav Beclin, 

Filip Gotal, Danijel Čupar, Ivan Bobek, Bonislav Margić, Boris Bedeković, Marko Šulić, Branka 

Marija Antolić, Silvio Čehulić, Stipe Lovrić 

  

Zapisničar: Katarina Valerijev 

  

Tomislav Bačanek: “Minimalac u brutu od 1. 1. 2025. godine bi trebao iznositi 970 eura, a cilj 

do kraja 2025. godine je da minimalac bude 1200 eura u brutu. Planira se reorganizacija unutar 

poduzeća te sistematizacija radnih mjesta. Na prošlim pregovorima je tražena osnovica od 650 

eura i na to se može pristati, ali će određeni broj djelatnika dobiti izmijenjeni broj ugovora 

(njih 10%, oko 20-30 ljudi) i oni neće osjetiti to povećanje. Niži koeficijenti bi rasli i do 7%. 

Dakle, najniže plaćena zanimanja bi dobila ukupno povećanje od čak 20%. Cilj nam je povećati 

minimalne plaće i operativna zanimanja.”   

 

Anđelko Kasunić: “Pristajemo na ponuđeni prijedlog osnovice od 650 eura jer smo to u 

pregovorima i tražili. Nagrada za radne rezultate nije isplaćena ove godine, a prošle godine je 

bila 850 eura. Koji bi bio datum primjene ovog prijedloga?” 

  

Bačanek: “Primjena bi išla od 1. 1. 2025. godine, a s božićnicom bi se isplatio i taj neoporeziv 

dodatak te bi isplata neoporezivih dodataka u prosincu 2024. godine iznosila minimalno 1000 

eura. Obvezali smo se Kolektivnim ugovorom isplatiti božićnicu od 150 eura, a imamo još 

prostora sigurno isplatiti 850 eura.” 

  



Miroslav Klarić: “850 eura nije ukupan iznos koji se može još neoporezivo isplatiti, nego 1120 

eura.” 

  

Tomislav Bačanek: “1000 eura je izvedivo financijski po trenutnim procjenama.” 

  

Anđelko Kasunić: “Ne bi definirao isplatu neoporezivog dodatka, osim božićnice koja je 

definirana Kolektivnim ugovorom pa predlažem da ostavimo prostora da bude maksimalna 

isplata neoporezivih dodataka ukoliko bude financijski moguće, a na sljedećim pregovorima bi 

razgovarali o tome da se koeficijenti uvedu u Kolektivni ugovor.” 

  

Klarić: “Možemo li dobiti na plaći za prosinac isplatu dodatnog bonusa za radnike koji nisu u 

dežurstvu npr. neki iznos od 200, 300 ili 400 €  kao nadoknada izgubljenog radnicima jer su 

pregovori otegnuti 5 mjeseci?” 

  

Tomislav Bačanek: “Ne. Možemo isplatiti samo neoporezive dodatke.” 

  

Anđelko Kasunić: “Nakon što se napravi sistematizacija koeficijenata i kada bi se ona uvela u 

Kolektivni ugovor onda bi se jasnije vidjelo tko je blizu minimalca i mogao bi se dizati 

koeficijent samo toj kategoriji radnika. Plan NCS-a je da se na tome radi u budućnosti. Isto 

tako predlažem da u sistematizaciji ne radite veliki raspon koeficijenata, nego tri stepenice 

npr. početni, srednji i napredni, kako bi što lakše upravljali plaćama u budućnosti.” 

  

Miroslav Klarić: “Predlažem da se razmisli o korekciji osnovice s obzirom na stopu inflacije koja 

bi trebala biti u 2025. godini manja u smislu pada i rasta.” 

  

Tomislav Bačanek: “Razmisliti ćemo o ovim prijedlozima nakon što ispoštujemo, već prije 

potpisane ugovore i izvršimo poslove koje poduzeće treba obaviti.” 

  

Sastanak je završio: 11:30 

  

  

  

  

 


